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OPPFØLGING AV KOMMUNESTYREVEDTAK - STATUS RAPPORT 2.09

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 040  

Arkivsaksnr.:
09/1496



Saksnr.:
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PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:
1. Lebesby kommunestyre tar statusrapport 2.09 til orientering.

Dokumenter: Rapport nr.2/09 - Vedlegg



Rapport nr.1/09

Faktaopplysning:
Siden forrige rapport er det behandlet 37 saker i Kommunestyret var  sak 17/09 i forrige rapport.  Denne rapporten går frem til sak 55/09, slik at neste rapport i juni 2010 vil handle om alle vedtak fra 

Rapporten er denne gang laget direkte inn i møteprotokollen. 

Vurdering:

Rapporten vil gi en oppfriskning av de vedtak som er gjort i kommunestyre samtidig som  det er en kontroll over oppfølgingen.  En grei måte å holde politikerene  orientert på..

PLAN FOR KRISELEDELSE I LEBESBY KOMMUNE 2010-2013

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: X26  

Arkivsaksnr.:
09/1489



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 144/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

1. Lebesby kommunestyre vedtar Plan for Kriseledelse for Lebesby kommune, og anser denne for å være i tråd med de kommentarer som er innkommet i forbindelse med Fylkesmannens tilsynsrapport i sak 09/911.

2. Kommunestyret ber om at handlingsplan for hendelser som vanskelig lar seg forebygge utarbeides og innarbeides i Plan for kriseledelse innen 15.06.2010

Dokumenter: 

Rullert plan for kommunal kriseledelse-  vedlegg 
Tilsynsrapporten vist til i sak 09/911
 Delegasjonsreglementet sak 09/1511

Faktaopplysning:
Det ble gitt 2 merknader med anbefalinger etter tilsynet med samfunnssikkerhets- og beredskapsarbeidet i kommunen.

1. Kommunal plan for kriseledelse må revideres.

2. Forebygging i arealplansammenheng.

I tilsynsrapporten fremkommer kommentarer til Plan for kriseledelse.  Planen er nå justert i forhold til de merknader som er kommet i forbindelse med Fylkesmannens tilsyn juni 2009.
Beredskapsrådet er orientert om tilsysnrapporten fra Fylkesmannen.
Vurdering:

Plan for Kriseledelse har vært justert ofte, men det fremkommer jo i tilsynsrapporten at det er mangler med planen, og dette er nå rettet opp. Det innstiles på at Kommunestyre vedtar planen slik den foreligger.

BIBLIOTEKSTRUKTUREN I LEBESBY KOMMUNE

Saksbehandler: 
Olaf Terje Hansen
Arkiv: C61  

Arkivsaksnr.:
09/1548



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 145/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

1. Kunes utlånsstasjon og Veidnesklubben utlånsstasjon opprettholdes som nå med 8% stillingshjemmel til hver stasjon. Lebesby bibliotekfilial opprettholdes med 35% stillingshjemmel.

2. Samlokalisering av folkebiblioteket og skolebiblioteket i Kjøllefjord sees i sammenheng med oppretting av studiesenter og utredes i løpet av 2010. Gruppa som utreder oppretting av studiesenter, utreder også bibliotekstrukturen i Kjøllefjord.

3. Muligheter og kostnader for samlokalisering av folkebiblioteket og skolebiblioteket på Lebesby utredes med tanke på samlokalisering på Bygdetun. Opplæringskontoret utreder saken i løpet av 2010

4. Under utredningen av pkt. 2 og 3 skal det spesielt legges vekt på kulturaktiviteter for barn og eldre

Dokumenter: Økonomiplan 2009 - 2012
Faktaopplysning: I Økonomiplan 2009 – 2012 står det:” Bibliotektjenesten vil være vurdert med hensyn til organisering tidlig i 2009, og det legges opp til at bibliotektjenesten i hele kommunen deltar i større grad i kulturaktiviteter spesielt rettet mot barn og eldre.”
Bibliotektjenesten på Kunes har hatt  en vakant 8% stilling fra våren 2006 til høsten 2008. 

Fra høsten 2008 til 31.12. 09 er det en midlertidig løsning i påvente av at bibliotekstrukturen blir klarlagt.

Alternativet til å ha egne bibliotekfilialer på stedene i Laksefjorden, er å knytte seg opp mot bokbussordninga.

Kostnadene med et stopp på 2 timer hver 4. uke på stedene Kunes og Veidnesklubben vil beløpe seg til ca 272000 kr.

Kostnadene med den ordningen kommunen har nå med 2 timer åpent 1 dag hver uke på stedene Kunes og Veidnesklubben og 10,5 timer åpent på Lebesby fordelt på 3 dager, koster kommunen 300000 kr.

Konsekvenser for miljøet: 
 Ingen
Vurdering:

Å knytte seg opp mot bokbussordningen for Kunes og Veidnesklubben i stedet for den ordningen en har nå, vil koste kommunen ca. 190000. Dette under forutsetning av at bibliotekfilialen på Lebesby går som nå.  Samtidig blir bokbussordninga et kvalitativt dårligere tilbud enn det en har nå, 2timer åpent hver 4. uke mot 2timer åpent hver uke.

En må under vurderinga av dette tilbudet ta i betraktning at det er små steder med få tilbud en snakker om.

Når det gjelder samlokalisering av folkebibliotek og  skolebibliotek i Kjøllefjord, må dette sees i sammenheng med oppretting av studiesenter. Hvis dette blir lokalisert til skolen, er det naturlig å tenke seg begge bibliotekene tilknyttet dette bygget.

På Lebesby bør det utredes muligheter og kostnader av samlokalisering av folkebiblioteket og skolebiblioteket på  Bygdetun. Under utredningen skal det spesielt legges vekt på kulturaktiviteter rettet mot barn og eldre. 

Utlånsstasjonene på Kunes og Veidnesklubben bør opprettholdes som nå med 8% stilling ved hver utlånsstasjon

SKYTEBANE - REGULERINGSPLAN

Saksbehandler: 
Birger Wallenius
Arkiv: L12  

Arkivsaksnr.:
09/1543



Saksnr.:
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Møtedato

PS 146/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

Lebesby kommune vedtar å sette i gang med reguleringsplanarbeid for idrettsanlegg med skytebane for skiskyting i Lebesby, etter anmodning fra Laksefjord idrettslag, jfr. Plan- og bygningsloven § 12-1.

Dokumenter:

- Anmodning om regulering fra Laksefjord idrettslag 09.11.09 med vedlagt kart
Faktaopplysning:

Laksefjord idrettslag anmoder Lebesby kommune om å utarbeide reguleringsplan for idrettsanlegg med skyterbane for skiskyting på/ved idrettsplassen ved Lebesby skole.

Området er i kommuneplanens arealdel betegnet som eksisterende tettstedsområde.

Lebesby kommune er hjemmelshaver til berørte eiendommer.
Konsekvenser for miljøet:

Må avklares i reguleringsplanprosess.

Vurdering:
Lebesby kommune er allerede involvert i tiltaket i form av tilskudd m.m. og det er rimelig at kommunen vedtar å utarbeide reguleringsplan for området for å få tiltaket gjennomført.

Å anlegge en skytebane i et etablert tettstedsområde er i utgangspunktet kontroversielt og det er viktig at tiltaket får en forsvarlig planavklaring.

Kommunen må om nødvendig se på alternative områder hvis det i planprosessen viser seg at området ikke egner seg til formålet.

RULLERING AV ANLEGGSPLAN FOR IDRETT OG FRILUFTSLIV

Saksbehandler: 
Ingebjørg Liland
Arkiv: 145  

Arkivsaksnr.:
09/1494
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01.12.2009 

PS /
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Innstilling:

1. Kommunedelplan for utbygging av anlegg og områder for idrett og friluftsliv for 
perioden 2007-2010, vedtatt i Kommunestyret 12.06.2007 rulleres ved at handlingsprogrammet oppdateres i forhold til tiltak som helt eller delvis er gjennomført. 

2. Tiltak nr. 8 og 11 i handlingsprogrammet er strøket da disse er fullført.

3. Tiltak nr. 12 og 19 er delvis gjennomført.
For tiltak nr 22 er kostnadsoverslag endret til 1.175.000,- i henhold til prosjektbeskrivelse fra IL Nordkyn Skigruppa.

Dokumenter:

Brev fra Finnmark Fylkeskommune: Rullering av kommunal plan for bygging av idrettsanlegg og nærmiljøanlegg” datert 12.10.09  
Vedtak fra Idrettsrådet 05.11.09: sak 1/09 og 2/09 

Kommunedelplan for utbygging av anlegg og områder for idrett og friluftsliv for 
perioden 2007-2010, Kap 5.1 Handlingsprogrammet – aktuelle oppgaver i perioden 2007-2010
Faktaopplysning:

Det opplyses i eget brev fra Finnmark fylkeskommune at kommunedelplan for bygging av idrettsanlegg og nærmiljøanlegg må rulleres hvert år før det kan søkes om spillemidler.  

IL Nordkyn Skigruppa skal søke om spillemidler til rehabilitering av lysløypa i Kjøllefjord. Søknadsfristen er 15. januar 2010. 

Saken er diskutert med idrettskonsulenten hos Fylkeskommunen, som godkjenner at rullering kan skje i samarbeid med idrettsrådet før fremlegg i politisk utvalg. 

Idrettsrådet har behandlet saken i sitt møte 05.11.09 og anbefalt rullering ved oppdatering av handlingsprogrammet. 

Vurdering:

Siden nevnte plan skal revideres i løpet av 2010 er det ikke hensiktsmessig å gjennomføre en rullering med høringsrunder på det nåværende tidspunkt. Planen er derfor oppdatert ved at gjennomførte tiltak i handlingsprogrammet er tatt ut og at kostnadsoverslag for rehabilitering av lysløypa er endret i forhold til det som fremkommer i søknad om spillemidler 

	Tilt

NR.
	TILTAK - STED/OMRÅDE
	A-type
	Eier, utbygger

Ansvarlig
	Utbygging

Rehabilitering

Utredes

Planlegging
	Antatt

Kostnad

kr.

	01
	Nytt svømmebasseng Kjøllefjord 
	K
	LK
	Utredes 

evt. utbygging
	     100 000

	02
	Nytt svømmebasseng Lebesby 
	N
	LK
	Utredes
	       40 000

	03
	 Rehabilitering Lebesby svømmebasseng
	N/K
	LK
	Rehabilit.
	      650 000

	04
	Balløkke Bekkarfjord
	N/K
	LK/andre
	Utbygging
	      100 000

	05
	Skytebane v/Snattvikvannet, KJFF
	N
	KJFF
	Bygging påbeg.
	      215 000  

	06
	Lysløype i Lebesby
	N
	LK/andre
	Utbygging
	 

	07
	Crossbane Kjøllefjord (Finnsåta)
	N
	LK/andre
	Utredning/rehabilit
	     200 000

	08
	Ballbinge på Lebesby
	K
	LK 
	Gjennomført
	     400 000

	09
	 Kaldhall for vinteraktviteter i Lebesby
	K
	LK/andre
	Utredes/bygges
	 

	10
	Travpark Kunes
	K
	Kunes travpark
	Utredes/bygges
	     600 000

	11
	Grillplass til Lions ved badevannet
	N
	Lions
	Gjennomført 
	     165 000

	12
	All-lekplass Snattvika (balløkke, skilek)  
	N
	LK
	Delvis ferdig 
	     600 000

	13
	Dragracebane på flyplassen
	F
	 Andre
	Utbygges
	       15 000

	14
	Aktivitetsområde Kirkefjæra - Gamle kirkegård
	F
	LK/andre
	Planlegges
	       50 000

	15
	 Lysløypa i Bekkarfjord
	 
	LK/andre
	Utredes
	 

	16
	Skitrekk i nærmiljøanlegg i Lebesby 
	F
	LK/andre
	
	     100 000

	17
	 Nærmiljøanlegg ved Bekkarfjord
	N
	Stiftelsen/andre
	Utbygges
	 

	18
	Skiskytterløype Kordelvann
	
	
	
	

	19
	Skiskyteanlegg i Lebesby/Bekkarfjord
	
	
	Delvis ferdig 
	

	20
	 Rehabilitering av traseer(barmark) i skianlegget i lysløype Bekkarfjord
	
	
	Utbygges
	

	21
	Skitrekk Kjøllefjord
	F
	LK/andre
	Utbygges 
	 

	22
	Rehabilitering av traseer (barmark) i skianlegget i lysløype Kjøllefjord
	K
	LK/andre
	SØKNAD om spillemidler 
	  1 175 000


Lebesby Idrettsråd

v/ leder Bård Rasmussen

9790 Kjøllefjord

MØTEPROTOKOLL, MØTE den 05.11.2009

Sted: Revisjon Nordkyn AS sine lokaler i Strandveien 179, 9790 Kjøllefjord
Tid:   Torsdag 05.11.2009 kl 18.30

Tilstede: Brynjar Andersen, Bård Rasmussen, Arne Berg, og Bjørn Pedersen.

Fra Lebesby Kommune v/ Kulturetaten:  Ingebjørg Liland

SAK 1/09 IDRETTS OG FRILUFTSPLAN, EVALUERING

Lebesby Idrettsråd har gjennomgått kommunedelplan for idrettsanlegg. Handlingsprogram for 2007-2010 er oppdatert ved at gjennomførte tiltak er tatt ut av planen. For tiltak nr 22 er kostnadsoverslag endret til 1.175.000,-

Tiltak nr. 8 og 11. Er strøket da disse er fullført. Tiltak nr. 12 og 19 er delvis gjennomført.
SAK 2/09 OPPGRADERING AV LYSLØYPE I KJØLLEFJORD

Lebesby Idrettsråd har behandlet saken og vil gi følgende innspill:

Lebesby Idrettsråd godkjenner prosjektbeskrivelsen vedrørende oppgradering av lysløype i Kjøllefjord, kostnadsberegnet til 1.175.000,-

Enstemmig.

[image: image1.emf]
STRATEGI OG HANDLINGSPLAN FOR LIV 2010

Saksbehandler: 
Toril Svendsen
Arkiv: U01  

Arkivsaksnr.:
09/1419
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Utvalg
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Styret for nyskaping og omstilling
05.11.2009 

PS 148/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

1. Styret i LiV ønsker at handlingsplanen for omstillingsarbeidet i 2010 skal ta hensyn til innspill etter programstatusvurderingen. 

2. Det må også være rom for innspill fra kartleggingsrunden som pågår i næringslivet i kommunen.

3. Styret drøfter forslag til revidert plan lagt frem av administrasjonen. Planen sendes på høring før den legges frem for Formannskap og Kommunestyre i desembermøte.

Behandling/vedtak i Styret for nyskaping og omstilling den 05.11.2009 sak 31/09

Som innstilling.

***Enstemmig.
Vedtak:

1. Styret i LiV ønsker at handlingsplanen for omstillingsarbeidet i 2010 skal ta hensyn til innspill etter programstatusvurderingen. 

2. Det må også være rom for innspill fra kartleggingsrunden som pågår i næringslivet i kommunen.

3. Styret drøfter forslag til revidert plan lagt frem av administrasjonen. Planen sendes på høring før den legges frem for Formannskap og Kommunestyre i desembermøte.

Dokumenter:

Strategiplanen for 2010 sendes ut som vedlegg til sakene.

Sak PS 31/09 fra møte i omstillingsstyret den 5.11.09
Faktaopplysning:
Utviklings- og omstillingsprosjektet LiV – Lebesby i Vekst – ble startet i 2007, og 2010 er siste året i omstillingsperioden. Strategiplanen har de første to årene vært en bred plan med mange tiltak innen ulike områder. Dette må nå spisses til færre områder, og mer ressurser skal settes inn mot disse, både økonomiske og administrative. Forslag til plan er drøftet i styremøte i LiV den 5. nov, og tiltakene for 2010 blir spisset mot utviklingsmuligheter/kompetanse, fiskeri og reiseliv, se vedlegg. 

Det som er kuttet ut er;

- jordbruk, fordi det er godt dekket opp av landbrukskonsulent, eget jordbruksfond og øvrige virkemidler fra blant annet fylkesmannen. 

- enkelte tiltak innen fiskeri og reiseliv som ivaretas av utviklingsavdelingen utenom omstillingsprosjektet

- tiltak som er avsluttet eller ikke igangsatt innen ulike områder

- samarbeidsprosjekter/arenaer er flyttet fra tiltakslisten til et eget avsnitt under strategier.

Generelle næringssaker og søknader til næringsfond som faller utenfor satsingsområdene i LiV, vil bli ivaretatt av utviklingsavdelingen, politisk ledelse eller andre sektorer der det er naturlig.

I arbeidet med strategiplanen, har vi tidligere år gjennomført åpne næringsmøter rundt i kommunen, med litt ulikt oppmøte og innhold. Denne åpne møterunden ble ikke gjennomført i år. Vi har satt i gang en omfattende kartleggingsrunde med personlig intervju av hver bedrift, og vi håper det skal avdekke hvilke innsatsområder næringslivet ser som viktig i det videre arbeidet. Kartleggingen står beskrevet i punkt 4.1 i planen. Det vil også bli gjennomført møter i 2010 i forbindelse med kommunens arbeid med næringsutvikling og den nye utviklingsavdelingen, samt oppfølging av arbeidet med næringsvennlig kommune.

Når det gjelder måloppnåelse i prosjektet må det gjøres grundigere analyser, og det vil alltid kunne stilles spørsmål ved om dette hadde skjedd uten kommunens innsats. Men foreløpige tall viser at vi har økning i antall fiskere i 2008-2009, det er flere ansatte innen oppdrett av laks, og her foreligger nye planer både for oppdrett og smoltproduksjon, jordbruksnæringen er styrket, og det arbeides med flere forstudier/forprosjekter som kan føre til nye arbeidsplasser. Befolkningsnedgangen har stoppet opp, og vi har positive tall i forhold til mange av kystkommunene i Finnmark. Samtidig ser vi at det er mange usikkerhetsfaktorer i næringslivet, og 2010 ser ut til å bli et vanskelig år for fiskeriene både for flåte og industri. 

Konsekvenser for miljøet:

Ingen konsekvenser for det ytre miljø.
Vurdering:

Arbeidet med omstillingsprosjektet LiV har vært utfordrende. Både fordi vi har planlagt veldig mange tiltak (hvor noen har manglet klare eiere), og fordi det hele tiden kommer nye prosjekter og idéer ”inn fra sidelinjen”. Det å holde fokus blir vanskelig, og det var ikke lagt opp til mye ”slakk” i den forrige planen. Det var tiltak og prosjekter nok for to stykker å henge fingrene i, og med redusert bemanning ble dermed noe forskjøvet eller ikke gjennomført. Samtidig er det viktig å se at mye bra har skjedd og vi har fått A-eiere både på Finnkirka-prosjektet og engesentral, Visit Nordkyn står på egne ben og studiesenter/lesesal er på tur å bli etablert. Den viktige kartleggingsprosessen i næringslivet, med forstudie av næringsvennlig kommune er også startet. Vi har en god dialog med mange sentrale næringsaktører og også utflyttere som ønsker seg hjem til vår kommune. 

Viktig i arbeidet med planen for 2010, var å sørge for at dokumentet inneholdt færre tiltak, innenfor færre innsatsområder slik at vi har mulighet til å konsentrere oss mer om disse og samtidig ha rom for de sentrale innspill som kommer gjennom kartleggingsarbeidet.

Når det gjelder rulleringen av planen er dette en forholdsvis ”udemokratisk” arbeidsmetode. Samtidig er det en rullering og ikke en helt ny plan som skal utarbeides. Vi mener også at næringslivet får komme med sine uttalelser og synspunkter gjennom kartleggingsrunden. 

I omstillingsstyret sitter aktører fra de ulike næringsforeningene i kommunen, og de har på den måten vært med i diskusjonen om hva som bør prioriteres i dette prosjektets siste fase.

Prosjektleder og styret ønsker også å bruke møter i de ulike næringsforeningene til å drøfte omstillingsprosjektets viktigste innsatsområder fremover.

BUDSJETTREGULERING - UBRUKTE LÅNEMIDLER

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 153  

Arkivsaksnr.:
09/1517



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 11/09
Havnestyret
17.11.2009 

PS 149/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommunestyre slutter seg til innstillingen fra Havnestyret, (Lebesby-Kjøllefjord havn), og godkjenner fremlagt forslag til budsjettregulering av investeringsbudsjettet for 2009
	
	
	
	
	
	
	

	Ansvar
	art
	funk.
	Tekst
	Fra
	Til
	-/+

	0.6640
	9100
	870
	Nykaia/terminalbygg  -bruk av lånemidler
	0
	-3 145 000
	-2 855 000

	0.6640
	5010
	330
	Forsinkelsesrenter/gebyr
	0
	8
	8 040

	0.6640
	2510
	330
	Nykaia/terminal - materiell/arbeid
	0
	3 014 960
	2 724 960

	0.6640
	2700
	330
	Nykaia - konsulenttjenester
	0
	122 000
	122 000

	
	
	
	
	
	
	

	Kontrollsum - skal være 0
	
	
	
	
	0,00


Ubrukte lånemidler og tilgodehavende hos Statens vegvesen utgjør totalt kr 869.000.-

Følgende investeringer foreslås dekt med ubrukte lånemidler:

- ISPS-sikring av terminalområdet:
                      200.000.-

- Oppgrusing av terminalområdet:
  

75.000.-

- Møblering nytt venterom



50.000.-

- Oppgrusing av molo-P


          200.000.-

- Belysning molo-P




90.000.-

- Utvendig maling av gammelt eks.bygg, (Horst).
50.000.-

- Div. opprydding.




20.000.-




Sum investeringer:
          685.000.-

Forslag til disponering av restbeløp fremmes i egen sak. (13/09).

Behandling/vedtak i Havnestyret den 17.11.2009 sak 11/09

Lebesby kommunestyre slutter seg til innstillingen fra Havnestyret, (Lebesby-Kjøllefjord havn), og godkjenner fremlagt forslag til budsjettregulering av investeringsbudsjettet for 2009
	
	
	
	
	
	
	

	Ansvar
	art
	funk.
	Tekst
	Fra
	Til
	-/+

	0.6640
	9100
	870
	Nykaia/terminalbygg  -bruk av lånemidler
	0
	-3 145 000
	-2 855 000

	0.6640
	5010
	330
	Forsinkelsesrenter/gebyr
	0
	8
	8 040

	0.6640
	2510
	330
	Nykaia/terminal - materiell/arbeid
	0
	3 014 960
	2 724 960

	0.6640
	2700
	330
	Nykaia - konsulenttjenester
	0
	122 000
	122 000

	
	
	
	
	
	
	

	Kontrollsum - skal være 0
	
	
	
	
	0,00


Ubrukte lånemidler og tilgodehavende hos Statens vegvesen utgjør totalt kr 869.000.-

Følgende investeringer foreslås dekt med ubrukte lånemidler:

- ISPS-sikring av terminalområdet:
                      200.000.-

- Oppgrusing av terminalområdet:
  

75.000.-

- Møblering nytt venterom



50.000.-

- Oppgrusing av molo-P


          200.000.-

- Belysning molo-P




90.000.-

- Utvendig maling av gammelt eks.bygg, (Horst).
50.000.-

- Div. opprydding.




20.000.-




Sum investeringer:
          685.000.-

Forslag til disponering av restbeløp fremmes i egen sak. (13/09).

***Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Lebesby kommunestyre slutter seg til innstillingen fra Havnestyret, (Lebesby-Kjøllefjord havn), og godkjenner fremlagt forslag til budsjettregulering av investeringsbudsjettet for 2009
	
	
	
	
	
	
	

	Ansvar
	art
	funk.
	Tekst
	Fra
	Til
	-/+

	0.6640
	9100
	870
	Nykaia/terminalbygg  -bruk av lånemidler
	0
	-3 145 000
	-2 855 000

	0.6640
	5010
	330
	Forsinkelsesrenter/gebyr
	0
	8
	8 040

	0.6640
	2510
	330
	Nykaia/terminal - materiell/arbeid
	0
	3 014 960
	2 724 960

	0.6640
	2700
	330
	Nykaia - konsulenttjenester
	0
	122 000
	122 000

	
	
	
	
	
	
	

	Kontrollsum - skal være 0
	
	
	
	
	0,00


Ubrukte lånemidler og tilgodehavende hos Statens vegvesen utgjør totalt kr 869.000.-

Følgende investeringer foreslås dekt med ubrukte lånemidler:

- ISPS-sikring av terminalområdet:
                      200.000.-

- Oppgrusing av terminalområdet:
  

75.000.-

- Møblering nytt venterom



50.000.-

- Oppgrusing av molo-P


          200.000.-

- Belysning molo-P




90.000.-

- Utvendig maling av gammelt eks.bygg, (Horst).
50.000.-

- Div. opprydding.




20.000.-




Sum investeringer:
          685.000.-

Forslag til disponering av restbeløp fremmes i egen sak. (13/09).

Sakens bakgrunn:

I forbindelse med utbyggingen av havneområdet i Kjøllefjord står det fremdeles en del ubrukte lånemidler som ikke er disponert.

Faktaopplysning:

Ved årsskiftet utgjorde dette beløpet kr 3 155 000.- En stor del av dette gikk med til å sluttføre terminalbygget. 

I tillegg er det utført en del investeringer i området rundt.

- Oppgrusing og asfaltering.

- Belysning av kai.

Saksutredning:

Det som nå står til disposisjon som ubrukte midler utgjør ca 869.000.- kroner

Dette inkluderer en faktura som etter avtale skal dekkes av Statens vegvesen for div. asfalteringsarbeid utført på riksvegen frem til kaiområdet, totalt kr 174.626.-

Følgende investeringer foreslås dekt med deler av dette beløpet:

- ISPS-sikring av terminalområdet:· 200.000.-

- Oppgrusing av terminalområdet:· ·
75.000.-

- Møblering nytt venterom



50.000.-

- Utvendig maling av gammelt eks. bygg, (Horst).
50.000.-

- Div. opprydding.




20.000.-




Sum investeringer:· 395.000.-

Disponeringen av det resterende beløp, (534.626.-), fremmes som egen sak.

Vurdering:

ISPS-sikring av terminalområdet er nødvendig å gjennomføre for å at kaia skal kunne benyttes av fraktefartøy. I dag er det bare den gamle hurtigrutekaia som har denne godkjennelsen. Investeringene i nødvendig utstyr, (inngjæring), er kostnadsberegnet til ca 150.000.- I tillegg kommer selve ROS-analysen og sertifiseringen som koster 50.000.-

De øvrige tiltakene er hver for seg for små til å ta inn i investeringsbudsjettet, men det vil i dette tilfellet være en grei anledning til å få dette utført når vi har midler til disposisjon. Dette gjelder ikke minst maling av det gamle ekspedisjonsbygget på Horst-kaia.

EKSTRAORDINÆR NEDBETALING AV LÅN -

LEBESBY - KJØLLEFJORD HAVN KF

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 153  

Arkivsaksnr.:
09/1523



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 13/09
Havnestyret
17.11.2009 

PS 150/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

1. Lebesby kommunestyre godkjenner fremlagte forslag fra havnestyret om ekstraordinær nedbetaling av lån med ubrukte lånemidler og tilgodehavende hos Statens vegvesen, totalt kr 244.000.-

2. Budsjettregulering foretas av økonomiavdelingen

Behandling/vedtak i Havnestyret den 17.11.2009 sak 13/09

1. Lebesby kommunestyre godkjenner fremlagte forslag fra havnestyret om ekstraordinær nedbetaling av lån med ubrukte lånemidler og tilgodehavende hos Statens vegvesen, totalt kr 244.000.-

2. Budsjettregulering foretas av økonomiavdelingen

***Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Lebesby kommunestyre godkjenner fremlagte forslag fra havnestyret om ekstraordinær nedbetaling av lån med ubrukte lånemidler og tilgodehavende hos Statens vegvesen, totalt kr 244.000.-

2. Budsjettregulering foretas av økonomiavdelingen

Dokumenter: Sak 09/1517
Sakens bakgrunn:

Det vises til saksutredning i sak 09/1517.

Under forutsetning av at innstillingen til regulering av investeringsbudsjettet vedtas, vil det være kr 534.626.- kroner som står til disposisjon. 

Faktaopplysning:

Det vises til saksutredning i sak 01/1517

Vurdering:

En ekstraordinær nedbetaling vil med dagens rentenivå ikke gi det store utslaget i driftsbudsjettet. Det er likevel grunn til å anta at rentenivået vil stige de nærmeste årene og på den måten vil denne nedbetalingen etter hvert kunne gi positive utslag i driftsregnskapet.

Sett i forhold til at havneforetaket årlig mottar et betydelig driftstilskudd fra kommunen, vil det være riktig å benytte disse midlene til å betale ned på løpende lån.

PLANLEGGING AV BRUKEN AV HAVNEOMRÅDET - OMDISPONERING AV MIDLER

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: P10  

Arkivsaksnr.:
09/1493



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 10/09
Havnestyret
17.11.2009 

PS 151/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

1. Lebesby formannskap vedtar omgjøring av PSSAK 31/09 midler til planlegging av Havneområde

2. Midlene, kr. 55 000,- som ble bevilget i saken kan benyttes til planering og oppgrusing av området ved ekspedisjonsbygningen.

Behandling/vedtak i Havnestyret den 17.11.2009 sak 10/09

Som innstilling.

***Enstemmig vedtatt.

Vedtak:

1. Lebesby formannskap vedtar omgjøring av PSSAK 31/09 midler til planlegging av Havneområde

2. Midlene, kr. 55 000,- som ble bevilget i saken kan benyttes til planering og oppgrusing av området ved ekspedisjonsbygningen.

Sakens bakgrunn:

Formannskapet vedtok i sak PS 31/09 å bevilge kr 55.000.- i forbindelse med planlegging av bruken av område ved ekspedisjonskaia.

Midlene skulle inngå som en andel til selve planarbeidet, og vil ikke omfatte fysiske investeringer.

Faktaopplysning:

Etter at dette vedtaket ble fattet er mye allerede blitt utført i havneområdet. Asfaltering av området ved ekspedisjonsbygningen, samt rydding og planering av et område som har vært benyttet som caravanoppstillingsplass.

Det som nå bør utføres er planering og oppgrusing av området bak ekspedisjonsbygningen, (mot moloen).  Dette området utgjør totalt 1.100-kvm og tiltaket er kostnadsberegnet til ca 75.000.- kroner  

Med å gjennomføre dette tiltaket vil mye av behovet for investeringer i havneområdet være dekt for lang tid fremover.
Vurdering:

Havnestyret har tidligere drøftet hvorvidt det vil være nødvendig å gjennomføre en egen planprosess for bruken av havneområdet, og delvis signalisert at det vil være mer formålstjenlig å omdisponere midlene til konkrete tiltak. I dette tilfellet planering og oppgrusing av omsøkt område.

Dette har delvis sammenheng med den økonomiske situasjonen i havneforetaket, der evt. Tiltak i et planutkast ikke vil kunne følges opp med midler til investeringstiltak.

Det innstilles derfor om at formannskapet omdisponerer midlene, kr 55.000.- fra planleggingstiltak, til planering og oppgrusing av uteområdet bak ekspedisjonsbygningen. 
DRIFTS- OG INVESTERINGSBUDSJETT - 2010

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 150  

Arkivsaksnr.:
09/1488



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 9/09
Havnestyret
17.11.2009 

PS 152/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:
Lebesby kommunestyre vedtar det fremlagte forslag til drifts- og investeringsbudsjett for 2010 for Lebesby- Kjøllefjord Havn KF

· Det tas forbehold om overføringer fra Lebesby kommune stort kr 400.000.-

· Det vedtas ingen investeringer utover ordinært vedlikehold i 2010. 
Behandling/vedtak i Havnestyret den 17.11.2009 sak 9/09

Som innstilling.

***Enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Lebesby kommunestyre vedtar det fremlagte forslag til drifts- og investeringsbudsjett for 2010 for Lebesby- Kjøllefjord Havn KF

· Det tas forbehold om overføringer fra Lebesby kommune stort kr 400.000.-

· Det vedtas ingen investeringer utover ordinært vedlikehold i 2010. 
Dokumenter: Budsjett 2009 og regnskap pr. 1.11.09

Sakens bakgrunn:

Lebesby-Kjøllefjord havn har de siste år lagt frem regnskap med betydelige underskudd til tross for at det er lagt inn et ikke ubetydelig driftstilskudd fra kommunen.

I 2007 utgjorde underskuddet 880.000.- og i 2008 utgjorde dette 546.000.- kroner.

Havneforetaket har iverksatt flere tiltak for å rette opp denne utviklingen.

Det kan her nevnes: Redusert bemanning, oppjusterte havneavgifter, økt utleie av bygningsmasse samt at man har vært forsiktig mht. innkjøp.

Saksopplysninger:

Det fremlagte budsjettforslaget er nøkternt både på inntekts- og utgiftssiden.

Bl.a. er det lagt inn mindre inntekter på kaileie enn det som har vært gjort tidligere år. Dette har sammenheng med at regnskapene viser at vi ikke oppnår de leieinntektene som har vært budsjettert.

Et annet positivt trekk er at vi kan forvente betydelig økning i leieinntektene på bygningsmassen. På den gamle ekspedisjonskaia kan vi realistisk forvente leieinntekter på ca 90.000.- Utfordringen blir å få utleid ”Lecabygget” Det er imidlertid ikke tatt høyde for større leieinntekter fra bygningsmassen enn det vi ser som realistisk. 

Ca 60 % av utgiftene i budsjettet er knyttet til kapitalkostnader. Det meste av lån er knyttet til fastrenteavtale, men en økning av rentenivået opp mot 5 % vil gi en merkostnad på ca 40 -50.000.- neste år. I budsjettforslaget er det tatt høyde for en slik justering.

I forbindelse med at det er inngått en ny driftsavtale med Kjøllefjord skipsekspedisjon er deler av overføringen fra havna knyttet til de havneavgiftene som ekspedisjonen kan fakturere. Det forventes at dette vil gi en vinn-vinn situasjon for begge parter.

Havneregulativet ble oppjustert sist år, og det synes ikke å være riktig med nye justeringer for 2010.

Pga. den økonomiske situasjonen havneforetaket er i er det ikke rom for investeringer utover ordinært vedlikehold.

Vurdering:

· Budsjettforslaget forutsetter at en fortsatt får overført kr 400.000.- fra Lebesby kommune.

· Det synes ikke å være rom for oppjustering av havneregulativet.

· Det er ikke rom for investeringer utover ordinært vedlikehold.

FORHANDLINGER LEDERLØNN KAP 3, 2009

SAK UNNTATT OFFENTLIGHET
STARTLÅNSMIDLER 2009/2010

Saksbehandler: 
Peter Berg Mikkelsen
Arkiv: 251  

Arkivsaksnr.:
09/1569



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 154/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

Lebesby formannskap vedtar å gi administrasjonen fullmakt til å budsjettregulere inntil kr 770.000 i bruk av Kraftfond for overføring til Bundet kapitalfond - Startlån i 2009.

Dersom den likvide situasjonen i desember 2009 tilsier dette opptas i stedet lån i Husbanken for videre utlån – Startlån  - kr 1.300.000 i 2009. 

Opptas ikke lånet i 2009 videreføres vedtaket til å gjelde låneopptak kr 1.300.000 i 2010.

Faktaopplysning:

Lebesby kommune har så langt i 2009 lånt ut kr 2,6 mill. i startlån.

Dette inkluderer tilsagn ennå ikke utbetalt og 3 lån a kr 500’ + 1 lån kr 476’

Fondet til startlånsmidler var 31.12.2008 på kr 1,897 mill.

Per 21.11.2009 er fondets saldo negativt med kr 117’ og vi kan ikke ha negativt fond per 31.12.2009
Blant annet grunnet utestående kr 4 mill. av RUP/Omstillingsmidler fra Innovasjon Norge/Finnmark fylkeskommune samt kr 1,2 mill. sykepengerefusjon NAV har kommunen en anstrengt likviditet ut 2009. Det jobbes med å få fortgang i innbetaling av disse likvide midlene samt andre utestående krav. 
Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Vi kan ikke ha et negativt fond per 31.12.2009 og fondet må derfor tilføres midler på minimum kr 767’ før årsskiftet.

En mulighet er å be om budsjettregulering for å overføre midler fra Kraftfondet som per 21.11.2009 har en saldo på kr 1,1 mill. Dette for å utsette låneopptak til 2010.

Det er budsjettert kr 400’ i bruk av Kraftfondet som ikke er regnskapsført samt at det i desember kommer inn kr 575’ i konsesjonsavgift som avsettes til fondet. Altså en netto økning av fondet på kr 175’ til kr 1,275 mill. 

Dersom det brukes kr 770’ fra fondet til avsetning Startlånsfond vil saldo per 31.12.2009 være ca. kr 505’

Selv om bruk av Kraftfondet vil være en løsning har vi anstrengt likviditet mot slutten av 2009 og det er derfor mulig at vi trenger ekstern tilgang av likvide midler i desember.

Det bes derfor om fullmakt til å ta opp lån i Husbanken i 2009 for videre utlån – kr 1.300.000.  Benyttes fullmakten ikke i 2009 videreføres den til 2010.

UTSKRIVING AV EIENDOMSSKATT FOR 2010

Saksbehandler: 
Peter Berg Mikkelsen
Arkiv: 232  

Arkivsaksnr.:
09/1570



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 155/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:
Lebesby kommunestyre vedtar - i medhold av vedtekter for eiendomsskatt i Lebesby kommune å skrive ut eiendomsskatt for 2010 for:

a) Bymessig bebyggelse, dvs. Kjøllefjord

b) Verk og bruk i hele kommunen

Skattesatsen for 2010 settes til 7 o/oo av takstgrunnlaget.

Faktaopplysning:

Kommunestyret skal hvert år fatte vedtak om utskriving av eiendomsskatt
SKATTØRE FOR 2010

Saksbehandler: 
Peter Berg Mikkelsen
Arkiv: 232  

Arkivsaksnr.:
09/1571



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 156/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

1. Lebesby kommunestyre vedtar at den kommunale inntektsskattøren for 2010 for personlige skattytere og dødsboer skal være 12,8 %.
Dokumenter:

Prop. nr. 1S (2009–2010) Skatte-, avgifts- og tollvedtak

Forslag til Stortingets skattevedtak for inntektsåret 2010

§ 3-8. Inntektsskatt til kommunene og fylkeskommunene

Den fylkeskommunale inntektsskattøren for personlige skattytere og dødsboer skal være maksimum 2,65 pst. Den kommunale inntektsskattøren for personlige skattytere og dødsboer skal være maksimum 12,80 pst. Maksimumssatsene skal gjelde med mindre fylkestinget eller kommunestyret vedtar lavere satser.

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

GEBYR FOR FEIING OG KONTROLL 2010

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M00  

Arkivsaksnr.:
09/1498



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 157/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommunestyre vedtar at gebyrene for feiing og kontroll skal være:


1. Feiing pr. pipe kr. 440,- eks.mva ( kr. 550,- inkl. mva)


2. Kontroll pr. bygg/bolig kr. 492,- eks. mva ( kr. 615,- inkl. mva)

Dokumenter:

Ingen

Faktaopplysning:

Lebesby kommune kjøper feietjenester av Gamvik kommune. Vi har fått signaler om en prisstigning på 3,5 % for 2010

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Det foreslås å øke satsene for 2010 med den forventede økningen på 3,5 % for 2010.

VANNAVGIFTER

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M00  

Arkivsaksnr.:
09/1499



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 158/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommune vedtar å øke vannavgiftene med 9 % for 2010. Avgiftene blir følgende:

1. Inntil 100 m2 kr. 2984,- eks. mva ( kr. 3730,- inkl. mva)


2. Pr. m3 kr. 7,47 eks, mva ( kr. 9,34 inkl. mva )


3. Minsteavgiften ved salg over måler kr. 2984,- eks. mva ( kr. 3730,- inkl. mva)


4. Tiltnytningsavgiften inntil 100 m2 kr. 3245,- eks. mva ( kr. 4056,25 inkl. mva)
Dokumenter:

Div. regneark, tabeller over selvkostregnskaper
Faktaopplysning:

Selvkostregnskapet viser en dekningsgrad på 81 % for de tall som ligger i budsjettet for 2010.

I tiltak som er inntatt i budsjettet er det foreslått en økning av vannavgiftene på 9 %. Dette øker dekningsgraden til 88 % av de totale kostnadene og utgjør kr. 223000.

Kommunen står foran betydelige investeringskostnader på utskifting av vannledninger som er over 50 år.
Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Med en økning på 9 % blir vannet kr. 0,62 dyrere pr. m3 og årsavgiften for boliger stiger med kr. 246,-. Med 100 % dekningsgrad ville samme produkt steget med kr. 1,58 og kr. 630 og totalt ha utgjort kr. 571.000.

Kommunen er i sin fulle rett til å subsidiere denne avgiften, men det er greit å vite hvor mye dette utgjør.

Her er en faktor som kan påvirke prisen. Det er solgt volum. Med større aktivitet i fiskerinæringen eller flere bygg kan volumet stige og dermed kunne gi en bedre dekningsgrad. Dette er noe en må vurdere med forsiktighet da for stor optimisme kan gi budsjettsmell.

Den foreslått stigningen på 9 % vil være innenfor de prisene en har i finnmarkskommuner på Lebesby kommunes størrelse og vil bli:


1. Inntil 100 m2 kr. 2984,- eks. mva


2. Pr. m3 kr. 7,47 eks, mva


3. Minsteavgiften ved salg over måler kr. 2984,- eks. mva


4. Tiltnytningsavgiften inntil 100 m2 kr. 3245,- eks. mva

AVLØPSAVGIFT 2010

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M00  

Arkivsaksnr.:
09/1500



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 159/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommunestyre vedtar å øke avløpsavgiftene for 2010 med 3,5 % og blir:

1. Avgift inntil 100 m2  kr. 1631,- eks. mva ( kr. 2038,75 inkl. mva)


2. Tilknytningsavgiften blir kr. 2240,- eks. mva ( kr. 2800,- inkl. mva)

Det avsettes i budsjettet kr. 38.000 av inntektene til investeringsfond.

Dokumenter:

Div. regneark, tabeller over selvkostregnskaper

Faktaopplysning:

Driftskostnader og investeringer samt alternativkostnader og avskrivninger viser at en har en dekningsgrad på 105 % innenfor området på budsjettet for 2010 med samme avgift som for 2009.

Kommunen har imidlertid betydelige investeringer framover i tid. Dersom en velger å øke avgiftene med 3,5 % for 2010 må dette avsettes på investeringsfond. Beløpet blir kr. 38000.

Dekningsgraden vil bli på over 8 %, men det er regnskapstallene som gir den korrekte dekningsgraden det enkelte året.
Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Dersom en velger å ikke øke avgiftene blir de som i 2009:


1. Avgift inntil 100 m2  kr. 1631,- eks. mva


2. Tilknytningsavgiften blir kr. 2240,-

Hvis en velger å øke avgiften med 3,5 % blir avgiftene følgende:


1. Avgift inntil 100 m2 kr. 1688,- eks mva


2. Tilknytningsavgiften blir kr. 2318,-.eks. mva

Anbefaling: Kommunen bør øke avgiften nå med 3,5 % slik at en unngår å få store avgiftshopp som følge av de framtidige investeringer innenfor området. Dersom investeringsbudsjettet for 2010 blir vedtatt slik det er planlagt nå, vil avgiftsgrunnlaget stige betydelig fra 2011.
RENOVASJONSAVGIFT 2010

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M00  

Arkivsaksnr.:
09/1501



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 160/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommunestyre vedtar at renovasjonsgebyrene økes med 4 % for 2010 og skal være:

1. Husholdninger pr. abn. kr. 3439 ( kr. 4298, 75 inkl. mva)

2. Kommune/næring pr. abn. kr. 3859 ( kr. 4823,75 inkl. mva)

3. Tømming av slam inntil 5 m3 kr. 2184 ( kr.  2730,- inkl. mva)

4. Tillegg tømming av slam 5-20 m3 kr. 393 ( kr. 491,25 inkl. mva)

5. Tillegg tømming av slam 20- 100 m3 kr. 339 ( kr. 423,75 inkl. mva )

6. Utrykning pr. gang komm./næring kr. 471 ( kr. 588,75 inkl. mva )

Dokumenter:
Skriv av 27.10. 09 fra Finnmark Miljøtjeneste AS

Faktaopplysning:
Etter skriv fra Finnmark Miljøtjeneste AS vil det bli en generell avgiftsøkning på deres tjenester med 4 % for 2010.

På de oppgitte prisene har kommunen et påslag. Det foreslås at dette påslaget også stiger med 4 % for 2010.

Avgiftsøkningen blir da følgende

1. Husholdningsavgiften øker fra kr. 3298 til kr. 3439 pr. år.

2. Kommunale bygg og næringsbygg øker fra kr. 3711 til kr. 3859 pr. år.

3. Slamtømming husholdning inntil 5 m3 økes fra kr. 2100 til kr. 2184
   Tillegg pr. m3 5 – 20 m3 fra kr. 378 til kr. 393

   Tillegg pr. m3  20 – 100 m3  fra kr. 326 til kr. 339.

   Tillegg pr. gang kommune/næring fra kr. 452 til kr. 471.
Vurdering:

Kommunen må følge den prisstigningen som blir en realitet for kjøp av tjenester.

GEBYR FOR DIV. VARER OG TJENESTER 2010

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M00  

Arkivsaksnr.:
09/1502
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Innstilling:

Lebesby kommunestyre vedtar å øke gebyrer for varer og tjenester med 3,5 % for 2010

Dokumenter:

Liste over gebyrer for varer og tjenester 2010

Faktaopplysning:

Teknisk etat utfører en del tjenester eksternt. Gebyrene for disse tjenestene bør følge prisutviklingen. For 2010 foreslås 3,5 % stigning.
Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Prisene kommunen opererer med må være gjeldende markedspriser for å ikke underby tjenester i forhold til næringslivet. Stort sett utføres tjenester som andre ikke tilbyr.

BOLIGUTLEIEPRISER 2010

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M00  

Arkivsaksnr.:
09/1503
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Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommunestyre vedtar å øke husleien for alle boliger/leiligheter med kr. 500 pr. år fra 

1. januar 2010.

Dokumenter:

Ingen

Faktaopplysning:
Utleieprisene på kommunale boliger varierer ut fra størrelsen på boligen/leiligheta og ligger fra kr. 1887 ( 39,2 m2) til kr. 6358 (145 m2) pr. . mnd.
Standarden på boligene varierer og vedlikeholdsbudsjettene klarer ikke å holde tritt med slitasjen. Derfor kan det oppleves urettferdig å betale samme pris for ulik standard.

De dyreste rommene å pusse opp er bad og kjøkken. 

Boligene/leilighetene blir inspisert etter utflytting og som regel blir tak og vegger malt opp. I enkelte tilfeller blir det også nye bad og kjøkken, men rammene tillater ikke å ta så mange av disse som ønskelig. 
Prisstigningen på byggematerialer  har vært betydelig de siste årene, men en ønsker ikke å foreslå økning av denne grunnen. Derimot er det ønskelig å holde tritt med de kommunale avgiftene og andre kostnader som forsikringer. Samlet for en leilighet er det kalkulert med en stigning på disse kostnadene med ca. 500 kr. pr. år. 

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Med en stigning på 500 kr. pr. år pr leilighet vil den prosentvise økningen ligge mellom 2,2 % og 0,6 % og må betegnes som en moderat økning av årsleien. Månedsleien vil stige med ca. kr. 42.

KOMPENSASJON PGA DÅRLIG VANNKVALITET LILLE RINGVEI / BREIVIKVEIEN

Saksbehandler: 
Kjell Wian
Arkiv: M20  

Arkivsaksnr.:
09/1585



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 163/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

Lebesby formannskap vedtar å kompensere for dårlig vannkvalitet i deler av Lille Ringvei og deler av Breivikveien. Administrasjonen gir kompensasjon etter følgende ramme:


1. De fire mest utsatte boligene i Lille Ringvei gis fritak for 3. og 4. kvartal 2009.


2. De øvrige boligene som var berørt gis fritak for 3. kvartal 2009.


3. To boliger i enden av Bruveien gis en kompensasjon på 25 % av årsavgiften.

Dokumenter:

Ingen

Faktaopplysning:

Lebesby kommune har fått flere muntlige henvendelser i forbindelse med dårlig vannkvalitet i deler av Lille Ringvei og deler av Breivikveien. Den dårlige vannkvaliteten har i hovedsak vart fra juli i år. Saken har tidligere vært drøftet i formannskapet.

Foruten selve kvaliteten på vannet har de berørte vært opptatt av kompensasjon for dårlig vannkvalitet. For de som bor i det aller mest utsatte området ( 4 boliger) har det vært dårlig vannkvalitet i flere år, men ikke slik som i år hvor vannet for det meste av tiden ikke kan brukes til noe.

Det har gjentatte ganger vært kjørt renseplugger uten at en har fått fullgodt resultat, men det har blitt bedre i store deler av problemstrekningene.

Vi har for de 4 boligene montert filter for å avhjelpe situasjonen, men effekten er begrenset.

De øvrige boligene har i dag tilfredsstillende vannkvalitet.

I tillegg til problem med vannkvaliteten i dette området er også 2 bolighus på enden av

Bruveien ofte plaget med brunt vann og det er da rimelig å ta med disse også. Vannkvaliteten påvirkes her bl.a. av tyngere kjøretøyes som renovasjonsbilen og hjullastere på veien.

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Administrasjonen har lovet huseierne å ta opp dette med kompensasjon for vannkvaliteten. I tillegg til at dårlig vann er et irritasjonsmoment har de blitt krevet full vannavgift. En foreslår derfor at de 4 husene som er mest utsatt og fortsatt ikke har tilfredsstillende vann gis fritak for vannavgift for 3 og 4 kvartal i 2009. Dette utgjør samlet kr. 5476 eks. mva. De øvrige boligene som hadde dårlig vann gjennom deler av sommeren og deler av høsten gis fritak for et kvartal. Kvartalsavgifta er kr. 618,25 eks. mva. og antallet boliger er 10-15. Vi har ikke fått inn klager fra alle som har vært berørt, men antar at dette gjelder i fleste boligene på nevnte strekninger.

Av praktiske årsaker bes om at administrasjonen vurdere og gir kompensasjonen etter foran nevnte forslag. Ytterligere kompensasjon for de 4 boligene som er mest utsatt vil bli vurdert fortløpende. 
Kvaliteten på vannet til de 2 boligene i Bruveien er imidlertid slik at en foreslår å gi 25 % reduksjon på vannavgifta. Kostnaden her blir samlet kr. 1369,- eks mva./år.

FORSKRIFT OM GEBYR ETTER PLAN OG BYGNINGSLOVEN - MATRIKKELLOVEN

Saksbehandler: 
Birger Wallenius
Arkiv: 231  

Arkivsaksnr.:
09/1575
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Møtedato

PS 164/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

1. Lebesby kommune vedtar å legge ut forskrift om gebyr for behandling / forvaltning etter Plan- og bygningsloven og Matrikkelloven til offentlig ettersyn.

2. Forskriften vedtas, med hjemmel i Plan- og bygningsloven § 33-1 og forskrift til Matrikkelloven om eiendomsregistrering § 16 og § 18, under forutsetning av at det ikke kommer inn merknader eller innsigelser til forslaget ved offentlig ettersyn.

Forskriften trer i kraft når den er vedtatt, tidligst 1. januar 2010.
Dokumenter:

Forslag til forskrift om gebyr for behandling / forvaltning etter Plan- og bygningsloven og Matrikkelloven
Eksisterende gebyrregulativ

Faktaopplysning:

Ny Plan- og bygningsloven og ny Matrikkellov gjør det nødvendig å endre gebyrregulativet for behandling/forvaltning etter lovene.
Plan- og bygningslovens § 33-1 gir kommunestyret adgang til å gi forskrift om gebyr for behandling av søknader om tillatelse m.m.

Forskrift til Matrikkelloven om eiendomsregistrering § 18 pkt. 3 gir kommunestyret adgang til å gi forskrift om at behandlingsfrist ikke skal løpe i vinterhalvåret. Oversitting av fristen på 16 uker for gjennomføring av forretninger fører til at kommunen må redusere gebyret med inntil 2/3 for oppmålingsforretning som ikke kan gjennomføres pga snødekt mark, hvis det ikke er gitt forskrift om at tidsfrister ikke løper i vinterhalvåret.
Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

En anser det som hensiktsmessig å vedta gebyrregulativ for behandling / forvaltning etter Plan- og bygningsloven og Matrikkelloven samlet som en forskrift da det er et krav i Plan- og bygningsloven om forskrift for gebyr, og et krav i Matrikkelloven om forskrift vedrørende utsatt behandlingsfrist i vinterhalvåret.

Forslaget til ny forskrift er vesentlig endret i forhold til gjeldende gebyrregulativ som følge av vesentlig forskjell på gammel og ny lov.

Satsene er endret noe etter beregnet tidsforbruk og etter sammenligning med andre kommuners gebyrer.

Gebyrmal for forvaltningsoppgaver etter matrikkelloven utarbeidet av Kommunennes Sentralforbund er lagt til grunn for å i vareta matrikkellovdelen av forskriften.

Det er ikke lov å ta høyere gebyr enn etter selvkostprinsippet.

Beregninger viser at gebyr i forslaget til forskrift er godt innenfor kriterier for beregning av gebyr etter selvkostprinsippet. Drift av tjenestene byggesak og oppmåling forventes å koste ca 350 000,- for 2010, og det forventes en inntekt på gebyrer etter den nye forskriften på ca 250 000,-

BUDSJETT OG ØKONOMIPLAN 2010 - 2013

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 145  

Arkivsaksnr.:
09/860
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Møtedato
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Formannskapet
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Formannskapet
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PS /
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Innstilling:

1. Lebesby kommunestyre vedtar budsjettrammer og planforutsetninger for perioden 2010 -2013  med følgende vedtak:
2. Lebesby kommunestyre vedtar et netto driftsresultat på 4,085 mill. kr. og i dette tall er inkludert:

a. Skatt på inntekt og formue 20.410 mill. kr. 

b. Rammetilskudd 63.156  mill. kr.

c. Inntektsutjevning på 8.195 mill. kr.

d. Eiendomsskatt 7.6 mill. kr.  

e. Salg konsesjonskraft 6.843 mill. kr

f. Kompensasjoner 2.6 mill. kr

g. Renteutgifter og avdrag netto  16.1 mill. kr

h. Bto. Driftsutgifter vil være 162,1 mill.kr. og tilsvarer driftsinntektene slik at budsjettet er i balanse

3. Kommunestyret vedtar sektorens nettorammer som fremgår av tabell 6.1 hvor følgende nye  driftstiltak er inkludert jf Vedlegg 1
4. Kommunestyret vedtar de planforutsetninger  og viktige prioriteringer  for sektorene som fremgår av pkt. 6.1.1. til pkt. 6.8.1. i Økonomiplandokumentet med følgende endringer:

5. Lebesby kommunestyre vedtar å  investere for 8.485 mill. kr. i 2010, og investeringene  finansieres med  overføring av nto driftsresultat 4,085 mill.kr. og tilbakebetalt lån fra Statens vegvesen, 3,9 mill .kr. samt tilskudd  og fondsmidler 0,5 mill.kr. Vedlegg 2.
6. Lebesby kommunestyre vedtar å ikke ta opp lån  for 2010 , men vil måtte vurdere det i forhold til eventuelle utskiftninger av vannledinger  på Galgenes og utskiftinger av tak på kommunale bygg sommer 2010.

7. Investeringsrammer for 2011-2013 skal tilpasses til et nivå som ikke medfører låneopptak.

Behandling/vedtak i Formannskapet den 30.10.2009 sak 137/09

Som innstilling.

***Enstemmig.

Vedtak:

1. Lebesby formannskap har tatt informasjon om budsjettsituasjon for 2010 – 2013  til orientering.

……………………………………………………………………………………….

Dokumenter:

· Budsjett-og økonomiplan 2010-2013 Vedlegg

· Budsjett 2009-2012

· Regnskap 2008 

· Samfunns-og næringsplan 2007-2012 m/ diverse underliggende tiltaksplaner , strategiplaner og handlingsprogram.

· Kriteriedata til inntektssystemet for kommunene 2010

· Kommuneproposisjon 2010 og revidert nasjonalbudsjett 2009-rundskriv H-09/09

· Statsbudsjettet  2010  St. prp 1 S Proposisjon til Stortinget

· Nasjonbalbudsjettet 2010 St.meld 1 ( Melding til Stortinget)

· Skatte-og avgiftspolitikken St. prp L Proposisjon til Stortinget ( forslag til lovvedtak)

· Ny forskrift om finansforvaltning i kommuner og fylkeskommuner

Faktaopplysning:

Driftsutgiftene til Lebesby kommune vokser faretruende raskt på helse-og omsorgssektoren.  Prosessen med pleie-og omsorgsplanen vil bli viktig for å kunne se potensialer ved samhandling. Alternative samarbeidsordninger med andre kommuner er viktig i forhold til samhandlingsreformen 
Budsjett-og økonomiplan vil bli gjennomgått av administrasjon sammen med Administrasjonsutvalget og Amu den 1.11.09 kl.10.00 på formiddagen.  Dette gjøres for å få med deres merknader inn til Formannskapet samme formiddag kl.12.00

Det som er vesentlig i dette budsjettet er at en ikke tar opp lån, og bakgrunnen er at vi er sårbar overfor renteøkninger når vi har en så stor lånemasse.
Det vises til Økonomiplandokumentet som er vedlagt.

Vurdering:

Det har vært arbeidet lenge med økonomiplan, og en har blitt forsinket en del .  Vi startet på et tidlig tidspunkt vinter 2009, og har helt til den 24.11.2009 vært nødt til å vurdere tiltak opp mot hverandre.  
Vi mener å ha kommet frem til et godt budsjett for 2010, og har også vurdert rammer for 2011-2013.  
DELEGASJONSREGLEMENT FOR LEBESBY KOMMUNE

JUSTERING

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 044  

Arkivsaksnr.:
09/1511



Saksnr.:
Utvalg
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Formannskapet
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Innstilling:

1. Lebesby kommunestyre vedtar det justerte delegasjonsreglement for Lebesby kommune.

2. Det bes om at det interne delegasjonsreglement for administrasjonen justeres tilsvarende de endringer som er gjort i forhold til delegering  fra kommunestyre til rådmannen.

3. Kommunens økonomireglement og Finansreglement skal justeres innen 1.tertial 2010

4. For fortløpende oppdatering  og ajourhold gis rådmannen fullmakt til  og gjøre endringer i lov – og paragrafhenvisninger   så langt det svarer til det vewdtatte delegasjonsreglement.

Dokumenter:

Delegasjonsreglement Vedtatt i Lebesby kommunestyre i arkivsak nr. 05/00550 /PSSAK 0020/05 og justert adminsitrativt i 2007 etter ny politisk organisering.

Arkivsak 09/571 –juni 2009
Ny politisk organisering KS-sak 30/07 – vedtatt 12.06.07

Formannskapssak  85/07 Organisering av omstillingsarbeidet

KS- sak  54/07 og KS vedtak i sak 10/09 KS-sak 10/08 Delegasjon til kommuneoverlege

KS-sak  12/08 Etablering av NAV Lebesby

Delegasjon av myndighet i oppsigelsessaker – arkivsak 08/1125 – KS-sak 66/08

Delegasjon av myndighet vedr Barnevern – KS- sak 71/08 – vedtatt 18.12.08

KS-sak 09/09 vedtatt 090309 – Organisasjonsplan
Lov om Skatt  (Skattebetalerloven)

Plan- og bygningsloven   2008  m/ endringer 2009
Lov om kommuner og Fylkeskommuner av 1992  m/ endringer 

Sakens bakgrunn:
Overnevnte dokumenter gjør det nødvendig å justere Delegasjonsreglementet. 
Faktaopplysning:

Kommunestyret i Lebesby har fattet vedtak som medfører endringer av Delegasjonsreglementet.  Det er også en del lover som er endret siden forrige justering.
Vesentligste endringer som er justert innefor vår delegasjonsreglement:  Organ plan, Barnevern og Kommunelovens § 28 A, endring i Skattebetalerloven ( frafall av skatteutvalg), Plan -og bygningsloven 2008 m/ endringer 2009-delegasjon til Formannskapet, Kommuneloven endringer i 2009, 

Delegasjon i beredskapssammenheng til kriseledelsen
Delegasjon til rådmannen i forbindelse med mislighold av lån. 
Konsekvenser for miljøet:

Vurdering:

Et oppdatert delegasjonsreglement er helt nødvendig for ei forsvarlig drift av kommunen.  Så vidt en kjenner til har det ikke vært problemer med at en har den delegeringen en har i dag.

SØKNAD OM PERMISJON FRA ORDFØRERVERVET

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 465  

Arkivsaksnr.:
09/1480
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Formannskapet
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Innstilling:

Dokumenter: Innkommet søknad som vedlagt 
Faktaopplysning:
Saken legges frem uten innstilling fra administrasjon.
. Ordføreren har arbeidet i redusert verv fra 1.01. 2008 og det er vedtatt slik reduksjon ut 2009. 

Det vises til tidligere vedtak i saken:


”…...ORDFØRERENS ARRBEIDSTID
MELDING OM VEDTAK

Fra møtet i Kommunestyret den 25.10.2007, saksnr PS  44/07.

De underrettes herved om at det er fattet følgende vedtak:

Kommunestyret imøtekommer ordførerens ønske om redusert arbeidstid inntil 50 % fra 01.01.08 og inntil videre.

Formannskapet evaluerer dette fortløpende og får fullmakt til å vedta endringer i ordførerens arbeidstid. Foreløpig ut 2008. 
ORDFØRERENS ARBEIDSTID 1. HALVÅR 2008

MELDING OM VEDTAK

Fra møtet i Formannskapet den 20.12.2007, saksnr PS  212/07.

De underrettes herved om at det er fattet følgende vedtak:

1. Lebesby formannskap imøtekommer ønske fra ordføreren om 40 % redusert arbeidstid første halvår 2008. Godtgjørelsen reduseres tilsvarende.

2. I samme periode øker formannskapet godtgjørelsen til varaordfører fra 15 % til 25 % av ordførergodtgjørelsen (100 %).

3. Saken tas opp på nytt ved eventuelle endringer.

ORDFØRERENS ARBEIDSTID 2009

MELDING OM VEDTAK

Fra møtet i Kommunestyret den 18.12.2008, saksnr PS  88/08.

De underrettes herved om at det er fattet følgende vedtak:

1. Lebesby kommunestyre viser til vedtak i sak 44/07.

2. Lebesby kommunestyre forlenger Formannskapets fullmakt til å vedta endringer i ordførerens arbeidstid, foreløpig ut 2009.

[image: image2.emf]
Vurdering:

Søknadens innhold er viktig i etterfølgende sak : Valg av ordfører. Søknaden handler om et midlertidig fravær da det dreier seg om 2010.

Administrasjonen kan ikke gi innstilling fordi det dreier seg om politiske verv.

VALG AV ORDFØRER  FOR 2010

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 080  

Arkivsaksnr.:
09/1490
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Innstilling:

Dokumenter:  Kommunelovens §16 



 Valglovens 



Søknad fra Ordfører Harald Larssen om permisjon fra vervet ut 2010.

Faktaopplysning:

Etter lovbestemte regler gjelder opprykk ved midlertidig uttreden av verv i Kommunestyre eller annet folkevalgt organ etter  Kommunelovens § 16. I dette tilfelle må varaordfører tre inn i ordførervervet.  

§ 16. Opprykk og nyvalg. 

1. Har medlemmer forfall til et møte i et folkevalgt organ, innkalles varamedlemmer såvidt mulig i den nummerorden de er valgt. Varamedlemmer innkalles fra den gruppe hvor det er forfall. 

2. Hvis medlemmer av kommunestyret eller fylkestinget trer endelig ut eller får varig forfall, trer varamedlemmer fra vedkommende gruppe inn i deres sted i den nummerorden de er valgt hvis organet er valgt ved forholdsvalg. Er et kommunestyre valgt ved flertallsvalg, trer varamedlemmer inn i den nummerorden de er valgt. 

3. Dersom et medlem av et annet folkevalgt organ enn kommunestyre og fylkesting, kommunestyrekomité og fylkestingskomité trer endelig ut, velges nytt medlem, selv om det er valgt varamedlem. Organet skal suppleres fra den samme gruppe som den uttredende tilhørte. Viser det seg at denne fremgangsmåten fører til at et kjønn vil bli representert med mindre enn 40 prosent av medlemmene i organet, skal det så langt det er mulig velges nytt medlem fra det underrepresenterte kjønn. 

4. Trer lederen av et folkevalgt organ endelig ut av organet, skal det velges ny leder. 

5. Er antallet varamedlemmer eller en gruppes varamedlemmer til formannskapet, fylkesutvalget eller et annet folkevalgt organ valgt av kommunestyret eller fylkestinget blitt utilstrekkelig, kan kommunestyret eller fylkestinget selv velge ett eller flere faste eller midlertidige varamedlemmer. Suppleringsvalg skal skje fra den gruppen som har et utilstrekkelig antall varamedlemmer. Viser det seg at denne fremgangsmåten fører til at et kjønn vil bli representert med mindre enn 40 prosent av varamedlemmene til organet eller gruppens varamedlemmer, skal det så langt det er mulig velges nytt varamedlem fra det underrepresenterte kjønn. Myndigheten til å foreta suppleringsvalg til andre organer enn formannskapet eller fylkesutvalget kan delegeres til formannskapet eller fylkesutvalget. 

6. Ved suppleringsvalg etter nr. 3 og nr. 5 kan vedkommende gruppe selv utpeke den som skal rykke inn på den ledige plassen. Gruppen underretter deretter kommunestyret eller fylkestinget, som velger vedkommende dersom de lovbestemte vilkår er oppfylt. Tilsvarende gjelder ved suppleringsvalg i henhold til nr. 5 siste punktum. 

Endret ved lover 10 jan 1997 nr. 8 (i kraft 1 mars 1997), 16 april 1999 nr. 18 (i kraft 1 juli 1999 iflg. res. 16 april 1999 nr. 388), 8 des 2006 nr. 67 (i kraft 1 jan 2007 iflg. res. 8 des 2006 nr. 1377), 19 juni 2009 nr. 88 (i kraft 1 juli 2009 iflg. res. 19 juni 2009 nr. 840). 
Konsekvenser for miljøet:

Vurdering: Spørsmål som eventuelt  måtte komme opp i Formannskapet med hensyn til valg avklares med Fylkesmannen  før Kommunestyremøte.

VALG AV VARAORDFØRER 2010 - 2011

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 080  

Arkivsaksnr.:
09/1491



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 169/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Dokumenter: Kommuneloven 1992 § 9
                        Valgloven 2002.§ 3-4
                        Søknad fra ordfører Harald Larssen om permisjon fra ordførevervet ut 2010

Faktaopplysning:
Saken legges frem for formannskapet uten innstilling fra administrasjonen

Kommunelovens § 9 sier at det i dette tilfelle vi har nå, så skal det velges en varaordfører.
Varaordfører skal velges fra samme gruppe som tidligere. Er det slik at permittert ordfører fortsatt blir medlem av Formannskapet (og dermed også Kommunestyret) er også han varaordførerkandidat dersom det ikke er særskilt ønske om å ikke velges inn midlertidig (Valglov ens § 3-4).

Det er ikke sagt noe i permisjonssøknaden om andre politiske verv, og en kan derfor gå ut fra at permittert ordfører fortsatt er medlem, og valglovens § 3-4 kommer ikke til anvendelse i dette midlertidige valget.
§ 9. Ordfører. Fylkesordfører. Varaordfører. 

1. Kommunestyret velger selv blant formannskapets medlemmer ordfører og varaordfører. Fylkestinget velger selv blant fylkesutvalgets medlemmer fylkesordfører og varaordfører. Valget foretas for hele valgperioden. Den som har vært ordfører eller varaordfører de siste fire år, kan nekte valg til begge verv. Tilsvarende gjelder for den som har vært fylkesordfører eller fylkesvaraordfører de siste fire år. Krav om fritak må fremsettes før valget foretas. 

       I kommuner som har innført parlamentarisk styringsform velges ordfører og varaordfører blant kommunestyrets medlemmer. I fylkeskommuner som har innført parlamentarisk styringsform velges fylkesordfører og varaordfører blant fylkestingets medlemmer. 

2. Trer ordføreren eller fylkesordføreren midlertidig ut av sitt verv, rykker varaordføreren opp som ordfører eller fylkesordfører, og det velges midlertidig ny varaordfører. 

       Trer ordfører eller fylkesordfører endelig ut av sitt verv, foretas nyvalg. 

Vurdering:

Saken legges frem uten innstilling.  Kommer det opp spørsmål i Formannskapet som en ikke kan gjøre rede for , vil saken undersøkes med Fylkesmannen innen Kommunestyremøte den 14.desember.

VALG AV TRAFIKKSIKKERHETSUTVALG

Saksbehandler: 
Frank Olav Pettersen
Arkiv: 030 Q80  

Arkivsaksnr.:
09/1462



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 170/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

1. valgt repr  politisk

2. valgt repr  politisk

Utvalgets hovedoppgaver og mandat vil være:

· Sikre oppfølging av TS arbeidet vedtatt i TS plan

· Behandle saker ang TS som innkommer LK

· Inngi forslag til tekniske løsninger,kurs,opplæring og TS aksjoner
· Rullere TS plan
Faktaopplysning:

TS utvalget skal jobbe med TS plan og høringer i forbindelse med denne. TS planen for Lebesby kommune(LK) er gyldig ut 2009, og skal rulleres for å få en plan som følger perioden til TS plan til fylket(2010-2014)

Sammensetning:


1. Politisk valgt (leder for utvalget)

2.Politisk valgt

3. repr. For Teknisk Etat

4.repr. for Oppvekst

5.Repr. fra politiet

Utvalgets hovedoppgaver og mandat vil være:

· Sikre oppfølging av TS arbeidet vedtatt i TS plan

· Behandle saker ang TS som innkommer LK

· Inngi forslag til tekniske løsninger,kurs,opplæring og TS aksjoner

· Rullere TS plan

Konsekvenser for miljøet:

Ingen

Vurdering:

Flere fra det gamle TS utvalget er sluttet, eller er fraværende av andre grunner.

Tidligere TS utvalg har bestått av 9 personer fra diverse grupper. Det viser seg svært vanskelig å få til godt samarbeid og fremøte med så mange. TS utvalget bør derfor være maks 5. Berørte grupper i samfunnet vil kunne komme med høringsuttalelser.

Vurdering:

VALG AV VARAMEDLEMMER FOR HØYRE I KOMMUNESTYRET

Saksbehandler: 
Lill Wenche Evensen
Arkiv: 080  

Arkivsaksnr.:
09/1554



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 171/09
Formannskapet
01.12.2009 

PS /
Kommunestyret
 

Innstilling:

Lebesby kommunestyre velger følgende som varamedlemmer til Høyre i Kommunestyret:

1.

2.

Dokumenter:

Lovdata

Kommuneloven

Valgloven

Faktaopplysning:

Da det mangler flere varamedlemmer til Høyre i Kommunestyret, er det nødvendig med suppleringsvalg.

En er avgått ved døden, og en er flyttet fra kommunen.

Lovdata:

§ 14-2. Nytt valgoppgjør og suppleringsvalg til fylkestinget eller kommunestyret

1. Fylkesordføreren eller ordføreren skal sørge for at fylkesvalgstyret eller valgstyret foretar nytt valgoppgjør dersom en representantplass i fylkestinget eller kommunestyret blir stående ubesatt.

2. Det skal også foretas nytt valgoppgjør når en vararepresentantplass er blitt ledig, dersom fylkesordføreren eller ordføreren finner dette nødvendig.

3. Er antallet av vararepresentanter eller av en gruppes vararepresentanter blitt utilstrekkelig, og forholdet ikke kan avhjelpes ved nytt valgoppgjør etter annet ledd, kan vedkommende gruppe selv utpeke den som skal rykke inn på den ledige vararepresentantplassen. Gruppen underretter deretter fylkesvalgstyret eller valgstyret, som velger vedkommende som vararepresentant dersom valgbarhetsvilkårene er oppfylt.

4. Er kommunestyrevalget holdt som flertallsvalg, utpekes kandidaten til den ledige plassen av kommunestyret. Tredje ledd annet punkt gjelder tilsvarende.

5. For øvrig gjelder §§ 11-11 og 11-13 tilsvarende.
Ko

Kommuneloven:

[image: image3.emf]
Valgloven:

§ 16. Opprykk og nyvalg

1. Har medlemmer forfall til et møte i et folkevalgt organ, innkalles varamedlemmer så vidt mulig i den nummerorden de er valgt. Er medlemmene valgt ved forholdsvalg, innkalles varamedlemmer fra den gruppe hvor det er forfall.

2. Hvis medlemmer av kommunestyret eller fylkestinget, formannskapet eller fylkesutvalget, trer endelig ut eller får varig forfall, trer varamedlemmer fra vedkommende gruppe inn i deres sted i den nummerorden de er valgt hvis organet er valgt ved forholdsvalg. Er et kommunestyre valgt ved flertallsvalg, trer varamedlemmer inn i den nummerorden de er valgt.

3. Dersom et medlem av et annet folkevalgt organ enn kommunestyre og fylkesting, formannskap og fylkesutvalg trer endelig ut, velges nytt medlem, selv om det er valgt varamedlem. Er organet valgt ved forholdsvalg, skal det suppleres fra den samme gruppe som den uttredene tilhørte.

[image: image4.emf]
[image: image5.emf]
Vurdering:

En ber Kommunestyret foreta valgene

VALG AV MEDLEMMER TIL ELDRERÅDET

Saksbehandler: 
Margoth Fallsen
Arkiv: 033  

Arkivsaksnr.:
09/1300



Saksnr.:
Utvalg
Møtedato

PS 130/09
Formannskapet
05.10.2009 

PS 53/09
Kommunestyret
23.10.2009 

PS /
Kommunestyret
 

PS 172/09
Formannskapet
01.12.2009 

Innstilling:

Som kommunens representant til Eldrerådet  velges:

1. -----------------------------------------------------

Som vararepresentant velges:

2. ……………………………………………..

Dokumenter:

PSSAK 95/07 Arkivsak 07/1347

Saken var oppe i junimøte i kommunestyre, og  den  ble vedtatt utsatt til neste møte.
Faktaopplysning:

Eldrerådet må suppleres med bakgrunn i at kommunens representant er gått bort.
I tillegg er vararepresentanten avskåret fra å kunne delta i politisk virksomhet.
Vurdering:
Saken legges frem uten innstilling.  Da det er kommunens egen politiske representant må en forhøre seg litt hvem som kan ha interesse å sitte i Eldrerådet.  Det behøver  ikke være en eldre person.
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